

- 1. CCS徒步远足活动 CCS Hiking Event
- 2. CCS教师培训 CCS Teacher Training
- 5. 万圣节游行 CCS Halloween Parade
- 4. 家长义工执勤 Parent Duty

风和日丽, 秋高气爽, CCS的徒步远足活动在风景宜人的Apex社区公园拉开帷幕。漫步绕湖林荫小道,带着赏秋的浪漫心情,尽享周末的休闲。我们感谢CCS PTA 组织此次活动,并为大家准备了丰盛的午餐!也感谢热心的义工们的辛勤付出!你们让老师,同学和家长们度过了一个愉快的周末!

### CCS徒步远足活动 CCS Hiking Event









### CCS教师培训-备课和课件制作 CCS Teacher Training - Preparation and Courseware Production

CCS于10月26日下午对学校三个系统的中文老师举办培训工作坊,加强老师备课和课件制作的观念和操作,理论与实用兼备,共约20位老师参加。培训由CHL王媛教务长主讲,内容包括备课要求、各教材特点、教学安排范例、制作课件要点,图片、音频、视频辅佐教学,课程相关的资源,以及失败的课件样品,使老师们一目了然如何制作事半功倍的课件,避免徒劳无功的备课。与会老师皆觉获益良多。

On October 26th, CCS held a theoretical and practical training workshop for the Chinese teachers of the three systems of the school to strengthen the concept and operation of teacher preparation and courseware production. A total of about 20 teachers participated. The training workshop is taught by CHL Dean Wang Yuan. The lecture covers the preparation requirements, the characteristics of each teaching material, the teaching arrangement examples, the production of courseware, the use of pictures, audio, video assistance instructions, course resources, and even failed courseware samples. This training helps the teachers to do more with less effort on courseware production. The teachers at the meeting felt that they have benefited a lot.





### CCS万圣节游行 CCS Halloween Parade

#### Halloween Parade time slots:

• 9:30 - 9:50AM Parade for the 3rd floor students

• 9:50 - 10:10AM Parade for the 2nd floor students

• 10:10 - 10:30AM Parade for the 1st floor students

10:35 - 10:50AM Parade for only ACT class students

Parade for each floor will last 20 minutes.
No additional recess will be scheduled.

### Trick or Treat Rules:

Costumes recommended for the parade, however, costume accessories (weapons, wands, or masks) are not allowed.

#### Parade Route:

 Parade will take place outside in front of the PCH building if weather permitting, otherwise, parade will take place in each floor within the building. PTA staffs will lead route on parade.





## 家长义工执勤 Parent Duty



2019.10.19

今天来参加执勤的义工们主要是 来自田迅老师班级的家长们 谢谢你 们的付出今天早交通的Drop off line 还算比较顺畅, 只是发现仍有不少 家长利用停车道作为Drop off line,.. 我们一再强调开进停车道停车的家 长,不要在早交通结束前(9:05 am)开出来,以免造成早交通的混 乱。尤其是在早高峰结束前开出来 而且逆行的家长,需要好好反思自 己的行为!如果你需要早离开,那 么请走Drop off line. 希望家长们能 配合我们的工作,谢谢!

---- 交通部部长李新兰



# 家长义工执勤 Parent Duty

CCS Parent Duty Schedule for Nov. 2 (11月2日执勤安排)		
执勤时间	Duty Time	早8:25到10:10 (8:25-10:10AM)
执勤班级	Class on Duty	CHL K-C
执勤班级老师	Class Teacher	乔艳 (Yan Qiao)

中文学校的蓬勃**发**展离不开所有**热**心家**长**的鼎力支持。每个周六我**们**都会需要大量的**义**工来**执**勤, 指**挥车辆**交通,**维**持教学秩序。老**师请记录**自己班**级执**勤**时间**, 并提前一周在班**级邮**件中通知家**长**,家**长请记录**自己孩子所在班**级**的执勤**时间**。PTA会每周将家**长执**勤情况在学校的网站上更新, 在学期结束时(06/2020)将会对仍然没有参与执勤的家长收取\$50的服**务费**。感**谢**您的辛勤付出!

#### 具体规定请阅读以下链接:

http://www.carycs.org/parents-duty.html

To ensure a safe and orderly learning environment, we need lots of parents and volunteers to help school operations every Saturday, such as directing traffic route, and keeping order during recess time. The teacher should record the time of your class and notify the parents in the class via email one week in advance, and also ask the parents to record the time of the class in which their children are located. PTA will update the parental duty on the school's website every week. At the end of the semester (06/2019), a fee of \$50 will be charged for parents who are still not on duty. Thank you in advance for your hard work!

#### **CCS Parent Duty Schedule 2019**

http://www.carycs.org/parents-duty.html